

招商永隆企業一網通服務指示
U-BANK@CMBWLB SERVICES INSTRUCTIONS

第一部分 - 公司資料
PART 1 - COMPANY INFORMATION

 公司代號：
 Company ID:

 公司註冊英文名稱：
 Registered Company Name in English

 公司註冊中文名稱(如有)：
 Registered Company Name in Chinese (if any)

本公司現請求招商永隆銀行有限公司(「貴行」)於實際接到此通知，並已過了足夠時間讓貴行在適當時候及以貴行認為合適的方式處理此通知後，按下列指示(有“✓”號者)辦理。本公司特此承認並確認，在貴行實際收到此通知前(無論貴行是如何從其他方面實際或推定得悉此項通知(如有))所有涉及在網上使用該服務之轉賬及/或其他交易，無論是否經本公司授權，均對本公司具不可推翻的約束力。

We hereby request CMB Wing Lung Bank Limited (“the Bank”) to act as below (marked with “✓”) upon the Bank’s actual receipt of this notice and sufficient time shall have elapsed to permit the Bank in due course and by such means as the Bank may consider appropriate to process the same. We hereby acknowledge and confirm that all transfers and/or transactions involving the use of the said service on Internet whether or not authorized by us prior to the Bank’s actual receipt of this notice shall be conclusively binding on us notwithstanding the Bank’s actual or constructive notice thereof (if any) howsoever acquired otherwise.

本公司確認，本表格經批准、採納並納入作為招商永隆企業一網通服務申請表的一部分。
 We confirm that this Form is approved, adopted and incorporated as part of U-BANK@CMBWLB Services Application Form.

第二部分 - 招商永隆企業一網通服務使用者指示
PART 2 - INSTRUCTIONS FOR U-BANK@CMBWLB SERVICES USERS

登記名號 Logon ID:

- 申請發出新密碼*
 Request for issue of new password*
- 申請更換/ 補發永隆企業一網通服務保安裝置*
 Request for replacement / regeneration of Security Device for U-BANK@WLB Services*

* 如使用者登記名號已被暫停，該登記名號會被恢復。
 If the User Logon ID is deactivated, it will be reactivated.

第三部分 - 招商永隆企業一網通服務賬戶指示
PART 3 - INSTRUCTIONS FOR U-BANK@CMBWLB SERVICES ACCOUNT

- 請**暫停**本公司之招商永隆企業一網通服務(包括有關管理員和用戶之所有活動)。
 Please **suspend** our U-BANK@CMBWLB Services (including all activities of related Administrators and Users).
- 請**恢復**本公司之招商永隆企業一網通服務(包括所有已指示進行但未執行之交易)。
 Please **resume** our U-BANK@CMBWLB Services (including all instructed but non-executed transactions).
- 不再需要，請**終止**本公司之招商永隆企業一網通服務。所有賬戶(包括關聯公司的賬戶)的招商永隆企業一網通服務將會被終止。
 Please terminate U-BANK@CMBWLB Services for us as no longer required. U-BANK@CMBWLB Services will be terminated for all accounts including the account(s) of the Related Company(ies).
- 其他 Others:

代表 _____ 簽署

Signed for and on behalf of _____

(簽署說明：請根據最新的授權安排簽署。)

(Signature requirement: Please sign in accordance with the latest authorization arrangement.)

 獲授權簽字人 1 (正楷姓名及簽署)
 Authorized signatory 1 (Full name in BLOCK LETTERS and Signature)

 獲授權簽字人 2 (如有) (正楷姓名及簽署)
 Authorized signatory 2 (If any) (Full name in BLOCK LETTERS and Signature)

日期 Date:

日期 Date:

獲授權簽字人 3 (如有) (正楷姓名及簽署) Authorized signatory 3 (If any) (Full name in BLOCK LETTERS and Signature)	獲授權簽字人 4 (如有) (正楷姓名及簽署) Authorized signatory 4 (If any) (Full name in BLOCK LETTERS and Signature)
日期 Date:	日期 Date:
獲授權簽字人 5 (如有) (正楷姓名及簽署) Authorized signatory 5 (If any) (Full name in BLOCK LETTERS and Signature)	獲授權簽字人 6 (如有) (正楷姓名及簽署) Authorized signatory 6 (If any) (Full name in BLOCK LETTERS and Signature)
日期 Date:	日期 Date:
獲授權簽字人 7 (如有) (正楷姓名及簽署) Authorized signatory 7 (If any) (Full name in BLOCK LETTERS and Signature)	獲授權簽字人 8 (如有) (正楷姓名及簽署) Authorized signatory 8 (If any) (Full name in BLOCK LETTERS and Signature)
日期 Date:	日期 Date:
獲授權簽字人 9 (如有) (正楷姓名及簽署) Authorized signatory 9 (If any) (Full name in BLOCK LETTERS and Signature)	獲授權簽字人 10 (如有) (正楷姓名及簽署) Authorized signatory 10 (If any) (Full name in BLOCK LETTERS and Signature)
日期 Date:	日期 Date:

銀行專用 BANK USE ONLY	Complete by RM	Complete by OPC / BR	
	Processing BR / Dept.	Returned Security Device S.N.	The Condition of the Returned Device <input type="checkbox"/> Good Condition <input type="checkbox"/> Damaged <input type="checkbox"/> Lost
	Signature & Detail Verified by RM	New Security Device S.N.	
	ID Check (Maker)	PIN Mailer S. N. (Total No. of PIN:)	
	ID Check (Checker)	Data Input (Maker)	Data Input (Checker)